

AVIS PUBLIC

AVIS PUBLIC est donné que le **Règlement RCA20-08-4 déterminant le territoire sur lequel le droit de préemption peut être exercé et sur lequel des immeubles peuvent être ainsi acquis aux fins de parc d'arrondissement** a été adopté par le conseil d'arrondissement de Saint-Laurent à sa séance extraordinaire du 30 mars 2020.

Avis est aussi donné que ce règlement sera déposé au Bureau du citoyen, situé au 777 boulevard Marcel-Laurin, Saint-Laurent, à la disposition et pour l'information de toute personne intéressée, dès le retour normal des opérations.

Fait à Montréal, le 1^{er} avril 2020

Benoit Turenne
Secrétaire du Conseil d'arrondissement

PUBLIC NOTICE

PUBLIC NOTICE is given that **By-law RCA20-08-4 determining the territory in which the right of first refusal can be exercised and in which buildings can thus be acquired for the purposes of borough parks** has been adopted by the Saint-Laurent borough council of at its special meeting of March 30, 2020.

Notice is also given that this by-law will be deposited at the Citizen's Office, located at 777 boulevard Marcel-Laurin, Saint-Laurent, at the disposal and for the information of any interested person, upon normal return of operations.

Montréal, April 1, 2020

Benoit Turenne
Secretary of the Borough Council